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Centrumontwikkeling Milheeze

Vraag raadslid nr. 1
De sociale woningbouwplannen van 15 woningen, zoals omschreven in ED, worden 
geplaatst in een stukje openbaar groen in het centrum. Uit de enquête die door het 
Dorpsoverleg Milheeze is gehouden komt prominent naar voren dat de inwoners groen 
in het centrum als zeer belangrijk hebben opgegeven. 

Wordt dit groen in het centrum gecompenseerd? 
En vindt er overleg plaats met het Dorpsoverleg hierover?

Er is op dit moment geen definitief ontwerp voor Centrumplan Milheeze. Het project bevindt 
zich in een fase van verkennend onderzoek hoe de resultaten uit het 
Haalbaarheidsonderzoek en de enquête het beste kunnen worden vertaald naar een 
concreet plan. Het inpassen van voldoende en kwalitatief groen is hierbij een van de 
elementen die worden meegenomen. 

De gemeente en Goed Wonen betrekken hierbij een klankbordgroep van omwonenden van 
dit projectgebied. De plannen worden in overleg met de klankbordgroep gemaakt. Het 
dorpsoverleg heeft een faciliterende rol voor de klankbordgroep, ook is een bestuurslid van 
het dorpsoverleg aangehaakt in de klankbordgroep.

Vraag raadslid nr. 2
Bij de bouw van de nieuwe woningen in de Elsenstraat is nadrukkelijk aangegeven dat 
het huidige groengebied wat nu bebouwd gaat worden functioneert als speelgebied 
voor Kindcentrum De Kastanjelaar. Blijft dit zo behouden?

Op dit moment worden de kansen voor een optimale en toekomstbestendige invulling van 
centrum Milheeze onderzocht. Als er redenen zijn om af te wijken van afspraken uit het 
verleden over het groengebied bij Kindcentrum De Kastanjelaar dan wordt dit in de 
klankbordgroep en met het Kindcentrum besproken.


